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Parkourpark i Skarpnäck

Svar på medborgarförslag

Förslag till beslut
Skarpnäcks stadsdelsnämnd beslutar följande:

Förvaltningens förslag till svar godkänns. 
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Bakgrund
Vid stadsdelsnämndens sammanträde 2019-08-29 anmäldes ett 
medborgarförslag från klass 3 c i Skarpatorp skolan om att en 
parkourpark ska byggas i Skarpnäck, så att barnen ska kunna röra 
på sig och må bra. Stadsdelsnämnden beslutade att överlämna 
skrivelsen till förvaltningen för beredning.

Ärendets beredning
Ärendet har beretts inom stadsdelsdirektörens stab och har 
behandlats i förvaltningsgrupp och i pensionärsrådet 2019-10-10.

Synpunkter och förslag
Förvaltningen håller med om att det är viktigt att det finns 
möjligheter för barn att kunna röra på sig. Det kan vara att anlägga 
olika redskap och ytor för det, men också att det finns orörd natur 
att leka och röra sig i. Förvaltningen har ansvar för ett stort 
geografiskt område, från Hammarbyhöjden till Skrubba, med 
många lekparker, strandbad och grönområden som ska hållas säkra 
och roliga att vara i. För det får förvaltningen pengar varje år. Att 
bygga en helt ny parkourpark är ett stort och kostsamt projekt, som 
förvaltningen saknar medel för. 

Den möjligheten som kan finnas är att det i samband med att det 
byggs nya bostäder även byggs nya lekparker. Det planeras för en 
ny lekpark i närheten av Bergholmstorpet i Skarpnäck. Dessvärre 
kan det ta flera år innan det blir dags att bygga. Förvaltningen anser 
att det där skulle kunna passa med redskap för parkour och kommer 
därför föra önskemålet vidare till exploateringskontoret, som är den 
förvaltning som bygger nya lekparker.

Maria Mathiasson Laxvik
Stadsdelsdirektör

Bilaga
Medborgarförslaget



Attesterat av
Detta dokument har godkänts digitalt av följande personer:

Namn Datum
Maria Mathiasson Laxvik, Stadsdelsdirektör 2019-09-25




